
Protokoll från Årsstämma i Brf Svarttärnan den 22 maj 2024 

pi\ Fan.ta GA,rd, Farsta 

§1. Stämman öppnades av ordförande Imran Rahman. 

~ - ·,,_ ·S-

; ' ~-~Vf\~rfT4RK,yY 

§2. Röstlängden fastställdes till 17 röstberättigade, inga fullmakter fanns . Totalt närvarade 23 
medlemmar, samt 1 boende i Brf Svarttärnan. 

§3. Imran Rahman valdes till stämmans ordförande. 

§4. Ordföranden anmälde att han utsett Jeanette Bahrman till stämmans protokollförare. 

§5. Dagordningen godkändes. 

§6. Göran Aresttöm och Robert Björkendal valdes till justerare tillika rösträknare. 

§7. Stämman är att anse som behörigen utlyst. Kallelse har skickats ut i tid enligt 
föreningens stadgar. 

§8. Styrelsen föredrog styrelsens årsredovisning. Stämman 
beslutade att med godkännande lägga årsredovisningen till handlingarna. 

§9. Styrelsen föredrog en sammanfattning av revisionsberättelsen. Stämman beslutade att lägga 
revisionsberättelsen till handlingarna. 

§10. Stämman beslutade att fastställa resultat-och balansräkningen i enlighet med styrelsens förslag. 

§11. Stämman beslutade att fastställa resultatdispositionen i enlighet med styrelsens förslag 

§12. Stämman beslutade att bevilja styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2023. 

§13. Stämman beslutade att godkänna arvoden för styrelseledamöter och revisor för nästkommande 
verksamhetsår. 

§14. Stämman beslutade att godkänna valberedningens förslag till 3 styrelseledamöter och 1 suppleant. Göran 
Areström, Imran Rahman och Jeanette Bahrman till ledamöter och Robert Björkendahl till suppleant. 



Stämman beslutade att välja styrelsemedlemmar enligt valberedningens förslag. 1 medlem på stämman Dan 
Sennerby anmälde intresse av att vara suppleant i styrelsen. Stämman beslutade att välja Dan Sennerby till 
suppleant. 

§15. Borevision omvaldes till revisor. Ingen revisorssuppleant valdes. 

§16. Inget förslag pi\ ledamöter till valberedningen har inkommit. Pi stämman anmäler 1 medlem och 1 
boende i föreningen intresse av att ingå i valberedningen, Gunnar Sclhl och Bo Talldal. Stämman beslutade att 
välja Gunrnu: Ståhl och Bo Tsilldal till ledamöter i valberedningen. 

§17. 
-Styrelsen informerar om det pågående systematiska brandskyddsarbetet. 

-En arbetsgrupp med medlemmar från Brf Svarttärnan och Brf Krickan, gör en översyn av behovet om fler 
laddplatser. En enkät har skickats ut till alla medlemmar i nämnda föreningar, om behovet av utökning av 
laddplatser. 

-En översyn av p-platser i garaget och på Edagränd ska göras, syftet är att eventuellt kunna öka antalet p
platser(ommålning av linjer) och därigenom öka intäkter till föreningen. 

§18. Stämman avslutas. 
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Ordförande Imran Rahmao 

J usterare Göran A.reström 
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s~C eterare Jeanette Bahrman 


